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UMK, Dr Joanna Szalacha-Jarmuhek, Prof. dr hab. Tomasz Szlendak (glos
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PORZADEK OBRAD:

1. Otwarcie posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3. Przyjgcie protokolu z posiedzenia Rady Dziekahskiej dnia 22 marca 2022 r. -
referuje dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK

4. Opinia Rady Dziekanskiej w sprawie nagrod i wyroznien dla nauczycieli
akademickich WF|NS - referuje Dziekan

5. Wniosek w sprawie przedluhenia zatrudnienia prof. dr hab. Andrzeja Kalety
w Instytucie Socjologii w grupie pracownikow badawczo-dydaktycznych na T,
etatu w okresie od 01 .10.2022 r. do 30.09.2024 r. - referuje dr hab. Krzysztof
Pietrowicz, prof. UMK

6. Wniosek w sprawie przedluZenia zatrudnienia prof. dr hab. Krzysztofa Piqtka
w Instytucie Socjologii w grupie pracownikow badawczo-dydaktycznych na
caty etat w okresie od 01 .10.2022 r. do 30.09.2023 r. - referuje dr hab.
Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK

7. Uchwata Rady Dziekanskiej w sprawie zamkniqcia Studiow nad naukq i
technologiq, drugiego stopnia, w Instytucie Socjologii - referuje dr hab.
Krzyszlof Pietrowicz, prof. UMK

8. Wniosek w sprawie zmiany warunk6w zatrudnienia dr. hab. Piotra
Stankiewicza, prof . UMK, od 1 maja 2022 r. w zwiqzku z oddelegowaniem do
prac w ramach projektu Eurofusion - referuje dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof.
UMK

9. Wniosek w sprawie przedluhenia funkcji kierownika studiow doktoranckich
w zakresie pedagogiki prof. dr hab. Krzysztofowi Rubasze do 31 grudnia 2023
r. - referuje Dziekan

l0.Wniosek w sprawie przedlu2enia funkcji kierownika studiow doktoranckich
w zakresie socjologiiprof. dr hab. Krzysztofowi Piqtkowi do 30 wrze6nia 2023
r. - referuje Dziekan

11. Uchwata Rady Dziekafiskiej w sprawie skrocenia kadencji Komisji ds. jako5ci
ksztalcenia WF|NS - referuje Dziekan

12. Uchwata Rady Dziekafiskiej w sprawie nadania imienia prof. Andrzeja
Lewickiego sali nr 101 w lnstytucie Psychologii - referuje dr hab. Maciej
Trojan, prof. UMK

13.Wolne wnioski



Posiedzenie Rady Dziekufiskiej Wydzialu Filozojii i lYauk

Spolecznych rozpoczglo sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbylo sig w trybie online, przy zastosowaniu

aplikucji Te&ms.

Adl

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. Uniwersytetu otworzyt posiedzenie

Rady Dziekariskiej WydziaLu Filozofii i Nauk Spolecznych.

Na proSbg Dziekana dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof. UMK zgodzil sig zosta6

konsultantem protokolu.

Na wniosek dr hab. Ditty Baczaly, prof. UMK do porz4dku obrad zostal dodany

punkt: I2a) Zmiany w planie studi6w podyplomowych w zakresie

- neurologopedii.

Ad2

Informacje i komunikaty Dziekana:

W kwestii organizacyjnej Dziekan poinformowal, 2e w zwi4zku z zakohczeniem

specjalnego funkcjonowania uczelni w czasie pandemii, zebrania cial

kolegialnych powinny odbywa6 sig w trybie stacjonarnym. Kolejne posiedzenie

Rady Dziekariskiej odbgdzie sig w trybie stacjonarnym.

Kolejna informacj a Dziekana dotyczyla przedLu2enia skladania wniosk6w o

nagrody do dnia 30 kwietnia br.

Nastgpnie Dziekan poprosil o przekazanie informacji od Prodziekan6w.

Dr Adrian W6jcik poinformowal, 2e eksperci bior4cy udziaL w ewaluacji

otrzymali podzi gkowania za pracQ.



Prof. dr hab. Tomasz Szlendak dodal, 2e 23 marcabr. zakohczone zostaLy prace

w ramach kryterium trzeciego.

Dr Anna Kola podzigkowala wszystkim, kt6rzy brali udzial w targach

edukacyjnych.

Ad3

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Zbigniewa Nerczuka, prof.

UMK, kt6ry byt konsultantem protokolu z ostatniego posiedzenia Rady

Dziekariskiej.

Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK poinformowal, ze protok6l w pelni

odpowiada przebiegowi Rady Dziekariskiej. Dziekan otworzyl dyskusjg w tym

punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji Dziekan poprosil o umieszczenie linku

do glosowania nad przyjgciem protokolu.

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci 19

- osob, oddano 19 glos6w: 19 - TAK.

Protok6l zo stal przy j gty pr zez Rad g Dzi ekarisk4 j e dnomyS lni e .

Ad4

Dziekan zreferowaL wniosek w sprawie nagr6d i wyr62nieri dla nauczycieli

akademickich i poinformowal, ze spotkal sig z dyrektorami Instytut6w,kt6rzy po

konsultacji z kierownikami Katedr przedstawili propozycje do nagr6d.

Szczeg6lowe zestawienia do nagr6d, wtaz z uzasadnieniem, zamieszczone

zostaty wSr6d plik6w do dzisiejszego posiedzenia Rady.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do gtrosowania.

Opinia w sprawie nagr6d dlanauczycieli akademickich Instytut Badari Informacji

i Komunikacji.



W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 18 gtos6w: 18 - TAK.

Opinia w sprawie nagr6d dlanauczycieli akademickich Instytut Filozofii.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecnoSci 19

osob, oddano 18 gfos6w: 18 - TAK.

Opinia w sprawie nagr6d dla nauczycieli akademickich Instytut Nauk

Pedagogicznych.

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci L9

os6b, oddano 18 gfos6w: 18 - TAK.

Opinia w sprawie nagr6d dlanauczycieli akademickich Instytut Psychologii.

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci L9

os6b, oddano 18 glos6w: 18 - TAK.

Opinia w sprawie nagr6d dlanauczycieli akademickich Instytut Socjologii.

W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gtosowania, w obecno6ci 19

osob, oddano 18 glos6w: 18 - TAK.

Ad5

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Krzysztofa Pietrowicza,

prof. UMK - Dyrektora Instytutu Socjologii.

Prof. K. Pietrowicz zreferowal wniosek w sprawie przedLuheniazatrudnienia prof.

dra hab. Andrzeja Kalety w Instytucie Socjologii w grupie pracownik6w

badawczo-dydaktycznychna/, etatu w okresie od 01 .10.2022 r. do 30.09.2024 r.

Prof. A. Kaleta jest pracownikiem emerytowanym, kt6ry byL zatrudniony na

kolejne przedluhenia umowy, jest jednym znestor6w Instytutu Socjologii,bardzo

zasluhonym pracownikiem oraz jednym ze wsp6ltw6rc6w periodyku Eastern

European Countryside. W rozmowie z dyrektorem ISc profesor wyrazrl

zainteresowanie przedluheniem zatrudnienia w kontek6cie chgci napisania



ostatniej monografii dotyczqcej europejskiej socjologii wsi. Na wniosek

kierownika Katedry Ekologii Spolecznej dra hab. Wojciecha Kniecia, prof. UMK

Rada Dyscypliny Nauki Socjologi azne pozytywnie zaopiniowala przedLu2enie

zatrudnienia prof. A. Kalety.

Dziekan otworzyL dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 19 glos6w: 18 - TAK; Wstrzymujg sig - 1.

Ad6

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Krzysztofa Pietrowicza,

prof. UMK - Dyrektora Instytutu Socjologii.

Pan Profesor zreferowal wniosek w sprawie przedluhenia zatrudnienia prof. dra

hab.Krzysztofa Pi4tka w Instytucie Socjologii w grupie pracownik6w badawazo-

dydaktycznych na caLy etat w okresie od 01 .10.2022 r. do 30.09.2023 r.

Prof. K. Pi4tek, od jakiegoS czasu, jest zatrudniony dodatkowo jako emeryt. Po

rozmowie dyrektora ISc z prof. Pi4tkiem i kierownikiem Katedry Badania JakoSci

Zycia i Socjologii Stosowanej dr. hab. A. Karwackim, prof. IIMK pojawila sig

kwestia przedluhenia zatrudnienia profesora o rok. Prof. K. Pi4tek jest nadal

aktywnym badaczem i finalizuje prace badawcze, kt6rych efekty pojawi4 sig w

najblilszym czasie. Na wniosek kierownika Katedry Badania JakoSci Zycia i

Socjologii Stosowanej dra hab. A. Karwackiego, prof. UMK Rada Dyscypliny

Nauki Socjologicznepozytywnie zaopiniowaLaprzedluzenie zatrudnieniaprof. K.

Pi4tka.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 18 glos6wz 17 - TAK, Wstrzymujg sig - 1.



Ad7

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. ISzysztofa Pietrowicza,

prof. UMK - Dyrektora Instytutu Socjologii.

Pan Profesor zreferowal wniosek w sprawie zamknigcia Studi6w nad nauk4 i

technologi4 z powodu braku chgtnych w dw6ch poprzednich procesach

rekrutacyjnych. Studia zostaly powolane i byty finansowane w ramach projektu

POWER, kt6ry wla6nie sig koriczy.

Dziekan w uzupelnieniu dodal, 2e dwie rekrutacje na studia przypadLy niestety

na czas pandemii, co mialo istotny wplyw na nieudane rekrutacje.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekanpoprosil o umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno5ci 19

osob, oddano 18 glos6w: 18 - TAK.

Ad8

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dra hab. Krzysztofa Pietrowicza,

prof. UMK - Dyrektora Instytutu Socjologii.

Pan Profesor zreferowal wniosek w sprawie zmrany warunk6w zatrudnrenia dr.

hab. Piotra Stankiewicza, prof. UMK od 1 maja do 31 grudnia br. w zwi4zkuz

oddelegowaniem do prac w ramach projektu Eurofusion.

Prof. P. Stankiewiczw Instytucie Socjologii jest zatrudniony w wymiarue V+ etalu

i dodatkowo jest zatrudniany w ramach projektu finansowanego ze Srodk6w

zewngtrznych programu Horizon Europe w projekcie Euroatom. Zmtana

warunk6w zatrudnienia dotyczy zwigkszeniazY+ etatuna pelen etat orazprzejScia

na etat badawczy, kt6ry bgdzie finansowany ze Srodk6w zewngtrznych.

Dziekan, poproszony przez prof. Pietrowicza o zarysowanie dodatkowego

kontekstu w tej sprawie, przedstawrl zLo2ono36 architektury finansowej projektu.

Prace badaczy s4 finansowane z projektu Euroatom w wymiarze /+ etatu i



corocznie kontraktowane. Pozostala czgSc zatrudnienia refundowana jest przez

Ministerstwo pod warunkiem zatrudnienia na podstawie umowy konsorcyjnej z

Euroatomem. Na podstawie informacji uzyskanej zDziaLu Nauki, w przypadku

zatrudnienia prof. Stankiewicza, w sytuacji gdyby Komisja Europejska lub

Ministerstwo nie dopelnilo formalnoSci, Uniwersytet ma szansg wyjScia z

projektu w spos6b bez kosztowy.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowanra.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnio4ych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 19 glos6w: 18 - TAK, 1 - NIB.

Ad9

Dziekan zreferowal wniosek w sprawie przedLu2enia pelnienia funkcji kierownika

studi6w doktoranckich w zakresie pedagogiki prof. dr hab. Krzysztofowi Rubasze

do 31 grudnia 2023 roku, czyli do momentu kiedy studia doktoranckie maj4 ulec

rozwiqzaniu. Dziekan poprosil Radg o poparcie wniosku, kt6ry jest

podtrzymaniem dotychczasowego sposobu funkcjonowania studi6w

doktoranckich w zakresie nauk pedagogi czny ch.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 18 glos6w: 18 - TAK.

Ad 10

Dziekan zreferowal wniosek w sprawie przedluhenia pelnienia funkcji kierownika

studi6w doktoranckich w zakresie socjologii prof. dr hab. Krzysztofowi Pi4tkowi,

co jest zwi4zane z kolejnymi przedluheniami zatrudnienia Pana profesora.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowania.



W gtosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 19 glos6w: 18 - TAK, I - NIE.

Ad 11

Dziekan zreferowal wniosek w sprawie skr6cenia kadencji Komisji ds. Jako6ci

Ksztalcenia WFiNS, kt6ry jest poklosiem dyskusji sprzed 2 miesigcy

kontynuowanej na poprzedniej Radzie Dziekariskiej. Zgodnte z tradycjq na

Wydziale funkcjonuje komisja, kt6ra zajmuje sig opiniowaniem wszystkich

spraw zwrqzanych z ksztalceniem, przede wszystkim program6w i form

ksztalcenia. W zwiqzku z pojawieniem sig istotnych uwag do sposobu

funkcjonowania komisji, a przede wszystkim zwi1zane z Wm, 2e w sklad tej

komisji powolano, zgodnie z wieloletni4 tradycjq Wydzialu, osoby pelni4ce

funkcjg v-ce dyrektor6w Instytut6w, co doprowadzilo do sytuacji w kt6rej te same

osoby trzykrotnie pracowaLy nad dokumentamt (zperspektywy Rady Dyscypliny,

Komisji i Rady Dziekariskiej). Istotnym argumentem zmiany skladu tej Komisji

jest wstgpna koncepcja, by * jej sktad powola6 osoby, kt6re nie pelni4 funkcji

admini stracyj nych ot az p o szer zenie sktradu Komi sj i.

Dziekan postawil wniosek o skr6cenie i wygaszenie kadencji Komisji ds. Jako6ci

Ksztalcenia z dniem 17 majabr. Zgodnie z wewngtrznymi regulacjami Dziekan

poprosil dyrektor6w Instytut6w o wskazanie przedstawicieli do nowego skladu

Komisji na kolejne posiedzenie Rady Dziekariskiej, na kt6rym zostanie

przeglosowany nowy sklad Komisji ds. Jako6ci Ksztalcenia.

Dziekan otworryl dyskusjg w tym punkcie.

Glos zabraLa Pani prof. dr hab. Maria Lewicka popieraj4c ideg, aby do ro2nych

cial, zar6wno na Wydziale jak i na Uniwersytecie, powolywa6 osoby, kt6re nie

pelni4 2adnych funkcji, a maj1 Swietne pomysly, kt6rych nie maj4 mozliwoSci

przedstawi6.

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do gtosowania.



W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnoSci 19

os6b, oddano 19 glos6w: L9 - TAK.

Ad t2

O przedstawienie punktu dotycz4cego nadania imienia profesora Andrzeja

Lewickiego sali znajdujqcej sig w nowej siedzibie Instytutu PsychologiiDziekan

poprosil gospodarza budynku dra hab. Macieja Trojana, prof. UMK.

Prof. M. Trojan przedstawiajEc Radzie Dziekariskiej wniosek o nadanie sali nr

101, mieszcz4cej sig w Instytucie Psychologii, imienia Pana profesora Andrzeja

Lewickiego przypomnial, ze psychologia obecna bylanaUniwersytecie Mikolaja

Kopernika od roku 1945. Cho6 historia psychologii na UMK byla do56 kr6tka i

zwiEzanazr6hnymi politycznymi uwarunkowaniami, istotnym pozostaje fakt, Ze

pierwszym zaloaycrelem psychologii w Toruniu byl profesor Andrzej Lewicki.

Oddaj4c hold profesorowi postanowiono nada6 jego imig najwigkszej auli

Instytutu Psychologii.

Dziekan poparl wniosek uznajqc, ze jest to posuniEcie przedstawiajqce pewnq

ci4gto56 historycz nq na przek6r historii.

Dziekan otworzyl dyskusjg w tym punkcie. Wobec braku glos6w w dyskusji

Dziekanpoprosil o umieszczenie linku do glosowani .

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 19 glos6w: 19 - TAK.

Ad l2a

O zreferowanie wniosku Dziekan poprosil dr hab. Dittg Baczalg, prof. UMK.

Pani Prof. Baczala przedstawlla zmiany w planie studi6w podyplomowych w

zakresie neurologopedii, kt6re s4 konieczneiwynikaj4 r6wnieLz glos6w klientek

i klient6w tych studi6w.

Dziekan otworzyL dyskusjg w tym punkcie.



Dr Anna Kola podzigkowala Pani Profesor za przedstawienie wniosku i

poinformowala, '2e przychyla sig do wniosku, a zmiany w programie studi6w

podyplomowych s4 uzasadnione.

Dziekan poprosil o umieszczenie linku do glosowania.

W gtrosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 19

os6b, oddano 17 glos6w: 17 - TAK.

Dziekan podziqkowat za obecnoSi, zlo2yl 2yczenia Swiqteczne i zamknqt

posiedzenie Rady Dzieka riskiej.

Protokolowala:

Konsultant protokotu:


